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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Annika Strandhäll (S)

2018/19:714 Regeringens sjukförsäkringspolitik

Sedan år 2000 har Sveriges befolkning ökat med 1,5 miljoner människor. Trots 
det kunde SVT i veckan visa att satsningarna på sjukförsäkringen under 2019 
kommer att bli de lägsta under hela 2000-talet.

De borgerliga regeringarnas dramatiska nedskärningar i sjukförsäkringen under 
åren 2006–2014 mötte skarp kritik från Socialdemokraterna när de var i 
opposition. Trots det har satsningarna uteblivit sedan S-MP-regeringen 
tillträdde 2014.

Det finns inte mycket som tyder på att de historiskt låga kostnaderna för 
sjukförsäkringen beror på ett avsevärt förbättrat hälsotillstånd under dessa år.

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Annika Strandhäll:

 

På vilket sätt anser statsrådet att den sjukförsäkringspolitik som statsrådet varit 
ansvarig för sedan 2014 skiljer sig från den som de borgerliga regeringarna 
bedrev mellan 2006 och 2014?

………………………………………

Nooshi Dadgostar (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-06-05
Besvaras senast
2019-06-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


